
PROTOKÓŁ NR V/07
z Sesji Rady Gminy Lipka

odbytej dnia 21 marca 2007 roku
w Gminnym Ośrodku Kultury w Lipce

Spotkanie odbyło się w godzinach: od 12°° do  16.40.
W potkaniu udział wzięło:

• 13 radnych, nieobecni: radna Skrentna, radny Olczak
• 13 sołtysów
• zaproszeni goście.

Listy obecności stanowią załączniki Nr 1,  Nr 2 oraz Nr 3 do niniejszego protokołu.

Termin, miejsce i porządek obrad podany został do publicznej wiadomości w sposób zwyczajowo
przyjęty – załącznik Nr 4 i 5.

1. Otwarcie Sesji.
Przewodniczący  Rady Gminy pan  Ryszard  Pacholik  otworzył  V  Sesję  dziękując  za  przybycie
wszystkim radnym, sołtysom oraz zaproszonym gościom.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
Prowadzący obrady stwierdził, że na 15 radnych wg listy obecności w posiedzeniu uczestniczy 13
radnych wobec tego Rada jest  władna podejmować prawomocne uchwały. Następnie przeczytał
porządek obrad:

1. Otwarcie Sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji.
4. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.
5. Zapytania i wnioski.
6. Podjęcie uchwały w sprawie:

1) zmiany uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli prowadzonych przez  
Gminę Lipka,

2) ustalenia  sieci  oddziałów  przedszkolnych  w  szkołach  podstawowych  prowadzonych  przez
Gminę Lipka,

3) strategii dla Gminy Lipka,
4) budżetu Gminy Lipka na 2007 rok,
5) zbycia nieruchomości stanowiącej mienie gminne – Nowy Buczek,
6) przeznaczenia nieruchomości do zbycia,
7) przeznaczenia nieruchomości do dzierżawy, 

7. Informacja Wójta o działalności w okresie międzysesyjnym.
8. Zakończenie Sesji.

Przewodniczący Rady Gminy pan Ryszard Pacholik zaproponował zmianę w punkcie 6, podpunkt 4
porządku obrad dotyczącym projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2007:
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a) odczytanie projektu uchwały wraz z objaśnieniami, oraz proozycji zmian w projekcie uchwały
budżetowej wraz z uzasadnieniem,

b) odczytanie wniosków nie uwzględnionych w projekcie uchwały budżetowej,
c) odczytanie opinii komisji Rady Gminy,
d) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej,
e) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej i propozycjami zmian do uchwały budżetowej,
f) głosowanie nad propozycjami zmian do uchwały budżetowej,
g) głosowanie nad uchwałą budżetową.

Ponadto zaproponował wprowadzenie do porządku obrad (punkt 6, podpunkt 8 oraz 9) projekty
uchwał dotyczące:
1. zmiany   uchwały  nr  23/03  z  dnia  28  marca  2003  roku   w  sprawie  ustalenia  zasad

wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład zasobu mieszkaniowego gminy, 
2. zbycia nieruchomości stanowiącej mienie gminne – Szkoła Batorowo.

Następnie Przewodniczący Rady Gminy pan Ryszard Pacholik  zaproponował wprowadzenie  
do porządku obrad punktu dotyczącego przyjęcia sprawozdania z prac Komisji Rewizyjnej.

Przewodniczący  Rady  Gminy  pan  Ryszard  Pacholik  zaproponował  głosowanie  w  sprawie
przyjęcia rozszerzonego porządku obrad V Sesji Rady Gminy.
„za”

13 osób
„przeciw”  

  0 osób
„wstrzymało się”   0 osób
Radni  jednogłośnie przyjęli  wszystkie proponowane zmiany w porządku obrad V Sesji  Rady
Gminy Lipka.

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji.
Przewodniczący Rady Gminy pan Ryszard Pacholik poinformował, że protokół z poprzedniej
Sesji był do wglądu w Urzędzie Gminy, radni mogli się z nim zapoznać. Po stwierdzeniu, że nie
zgłoszono  poprawek  Przewodniczący  Rady  Gminy  zaproponował  głosowanie  w  sprawie
przyjęcia protokołu z IV Sesji Rady Gminy Lipka:
„za”

13 osób
„przeciw”  

  0 osób
„wstrzymało się”   0 osób
Protokół z IV Sesji Rady Gminy Lipka został przyjęty jednogłośnie.

4. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.
• Radny Paweł  Tuschik  –  wniosek  skierowany do  Wicestarosty Złotowskiego pana  Ryszarda

Goławskiego w sprawie możliwości zatrudnienia osób bezrobotnyh w ramach robót publicznych
w roku 2007. 

• Radna Leonarda Kachelek – złożyła podziękowanie dla radnych Powiatu Złotowskiego oraz dla
Wicestarosty Złotowskiego pana Ryszarda Goławskiego za szybką interwencję dotyczącą drogi
w kierunku wsi Białobłocie. Ponadto wnioskowała, aby część dochodów ze sprzedaży budynku
po szkole w Batorowie przeznaczyć na rozwój wsi Batorowo. Kolejny wniosek dotyczył ujęcia
w budżecie gminy na 2008 rok założenie punktów świetlnych oraz wiaty przystankowej we wsi
Białobłocie.

• Radna Wanda Marzec – wniosek do Wicestarosty Złotowskiego pana Ryszarda Goławskiego 
o wykonanie wycinki konarów drzew przy drogach powiatowych w miejscowościach: Kiełpin,

2



Łąkie oraz Scholastykowo. 
• Radny Roman Safader –wniosek do Wójta dotyczący likwidacji punktów świetlnych przy ulicy

Osiedle  Szkolna,  bądź  podłączenie  ich  pod  licznik  Spółdzielni  Mieszkaniowej  “Zacisze”.
Następnie  nawiązał  do wniosku lekarzy z  ubiegłego roku w sprawie przebudowy ośrodków
zdrowia istniejących na terenie gminy. Zapytał Wójta dlaczego to zadanie nie zostało  ujęte  
w  obecnym budżecie.  Poinformował,  że  z  rozmowy  z  wnioskującym wynika,  że  jeżeli  to
zadanie nie zostanie zrealizowane według zaleceń – ośrodki będą musiały zostać zamknięte.

• Radna  Łucja  Tumasz  –  poinformowała,  o  powołaniu  Rady  Społecznej  przy  Szpitalu
Powiatowym im.  Alfreda  Sokołowskiego  w  Złotowie,  której  Przewodniczącym  został  pan
Ryszard Duszara, Wiceprzewodniczącym pan Ryszard Goławski, Sekretarzem pani Bogumiła
Maciejewska.  Dodała,  że  Szpital  Powiatowy  nosi  się  z  zamiarem  zakupu  samochodu
reanimacyjnego. Na ten cel  50 % środków zotało  zabezpieczone w budżecie  Rady Miasta  
w Złotowie. Koszt tego samochodu wynosi 230 tys zł.  Ponadto w planach zakłada się także
zakup tomografu, którego koszt wynosi ok. 2 mln zł. Na to zadanie niezbędna będzie pomoc ze
strony jednostek samorządu terytorialnego. 

• Radny Roman  Safader  zwrócił  się  do  Przewodniczącego  Rady Gminy  o  podjęcie  tematu  
na komisjach dotycząego opracowania lepszego systemu wynagradzania sołtysów. 

Odpowiedź Wójta na wnioski radnych:
Wójt poinformował, że przy ulicy Osiedle Szkolna umieszczonych jest 13 lamp. Za pobór energii 
7 lamp Spółdzielnia Mieszkaniowa  “Zacisze” uiszcza opłatę, z kolei za pozostałe koszt zużycia
energii  ponoszony  jest  z  budżetu  gminy.  Następnie  nawiązał  do  wniosku  radnej  Kachelek
dotyczącego  wiaty  przystankowej  we  wsi  Białobłocie.  Poinformował,  że  w  budżecie  gminy
zaplanowana jest  rezerwa, z której środki mogą zostać przeznaczenie na zakup wiaty. Zapewnił,  
że  z  punktu  widzenia  architektonicznego  ośrodki  zdrowia  nie  będą  likwidowane.  Powiedział,  
że  wielkość  prowizji  dla  sołtysów  jest  ustalana  w  drodze  uchwały.  Radni  mogą  podwyższyć
wysokość prowizji.

Odpowiedź Wicestarosty na wnioski radnych:
Zanim Wicestarosta  odpowiedział  na wnioski  do niego kierowane podziękował  za  zaproszenie.
Następnie odniósł się do wniosku radnego P. Tuschika. Poinformował,  że Starostwo Powiatowe
planuje  uruchomienie  robót  publicznych,  nie  mniej  jednak  gminom  zaproponowano  formę
aktywizacji bezrobotnych w formie prac społecznie użytecznych, które miałyby na celu zatrudnienie
bezrobotnych korzystających ze świadczeń socjlanych bez utraty statusu bezrobotnego. W 60 %
prace  społecznie  użyteczne  finansowane  będą  z  budżetu  Powiatowego  Urzędu  Pracy,  
z kolei 40% finansowane przez gminę. 
Na wniosek radnej Wandy Marzec Wicestarosta poinformował, że poczyni starania, aby uruchomić
ekipę  do  wykonywania  tego  typu  zadań.  Jednocześnie  poinformował,  że  czynione  są  kroki  
w  kierunku  uruchomieniu  programu  “Dróżnik”,  dzięki  któremu  mogłaby  zostać  poprawiona
widoczność  na  drogach.  Dodał,  że  w  najbliższym  czasie  Starostwo  Powiatowe  zwróci  się  
do samorządów gminnych o pomoc finansową w celu zakupu tomografu dla Szpitala Powiatowego
w  Złotowie.  Przypomniał,  że  zaplanowana  została  wspólna  inwestycja  dotycząca  remontu  –
utwardzenia drogi w kierunku Białobłocia. Jeżeli ta inwestycja zostanie zaakceptowana przez Radę
Gminy  to  w  terminie  do  1  maja  b.r.  powinna  zostać  zrealizowana.  Powiedział,  
że  zwrócił  się  do  Marszałka  Województwa  Wielkopolskiego o dofinansowanie  remontu drogi  
w  kierunku  Batorowo  -  Białobłocie  lub  wyrównanie  nawierzchni  drogi  od  Białobłocia  do
Czyżkowa.  Dodał,  że  w  przypadku  powstania  nadwyżki  w  budżecie  powiatu  zostanie  ona
przeznaczona na mniejsze zadania, typu tworzenie chodników. Wspomniał o innych inwestycjach
planowanych na terenie powiatu złotowskiego. 
 
Przewodniczący Rady Gminy pan Ryszard Pacholik podziękował za zabranie głosu, poinformował
o  planowanym  wspólnym  spotkaniu  radnych  wraz  z  Wicestarostą,  radnymi  powiatu  oraz
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przedstawicielami większych zakładów pracy z terenu gminy Lipka. 

Następnie głos zabrał radny powiatu złotowskiego pan Kazimierz Grochowski, który zadeklarował
pomoc oraz zaproponował spotkanie radnych Powiatu z Komisją Socjalną i Porządku Publicznego
w celu przedyskutowania możliwości w przyspieszeniu uruchomienia warsztatów terapii zajęciowej
w gminie Lipka. Zapytał Wójta, czy gmina Lipka otrzymała zwiększoną subwencję oświatową na
podwyżki dla nauczycieli. 

Wicestarosta Powiatu Złotowskiego pan Ryszard Goławski poinformował, że odbyło się spotkanie
w sprawie przejazdu kolejowego przy ulicy Sepoleńskiej. Nie było na nim przedstawiciela PKP.
Wystapił z pismem do Marszałka Województwa Wielkopolskiego w owej sprawie.

Radna  Łucja  Tumasz  zwróciła  się  do  Wicestarosty z  pytaniem,  w  jakim  terminie  mieszkańcy
Czyżkowa  mogą  spodziewać  się  wykonania  zatoczki.  W  odpowiedzi  na  pytanie  Wicestarosta
poinformował,  że  wykonanie  owej  zatoczki  oraz  chodnika  wymaga  sporządzenia  projektu
budowlanego, dlatego nie określił dokładnego terminu, jednakże podkreślił, że dołoży wszelkich
starań, aby to zadanie zostało wykonane tak szybko jak będzie to możliwe.

5. Zapytania i wnioski. 
Jako pierwszy głos zabrał sołtys Batorowa pan Paweł Kachelek:
• czy wnioski sołectw składane do budżetu gminy na 2007 rok zostały ujęte w budżecie, 
• czy środki sołeckie zostaną przywrócone sołectwom,
• czy wsie mogą skorzystać ze środków finansowych przeznaczonych w budżecie na sport.

Następnie głos zabrał Prezes Banku Spółdzielczego w Lipce pan Norbert Klimek. Wyraził swoje
zaniepokojenie  z  powodu  braku  inwestycji  w  gminie  Lipka.  Zauważył,  że  prognoza  długu
przemawia za tym, że gminę Lipka stać na dalszy rozwój. Złożył wniosek dotyczący zwiększenia
inwestycji w gminie. 

Kolejno głos  zabrała  mieszkanka  Bługowa pani  Anna Grubich,  która zapytała,  czy w budżecie
gminy na  rok  bieżący  zaplanowane  zostało  podłączenie  wsi  Bługowo  do  sieci  kanalizacyjnej.
Podkreśliła, że na to zadanie zostały złożone obietnice wykonania w 2007 roku. 

Pan  Tadeusz  Byzdra złożył  wniosek o  ustalenie  terminu  załatwienia  spraw spornych pomiędzy
Gminą a panem Byzdra, które toczą się już od około 12 lat. Ponadto zapytał, na jakiej podstawie
powstał rejestr gruntów nr 14 z 1992 roku. 

Odpowiedź Wójta na pytania:
Na pytanie radnego powiatu złotowskiego Wójt odpowiedział, że otrzymana subwencja oświatowa
jest za mała na prawidłowe utrzymanie oświaty, bez podwyżek w budżecie brakuje ok. 350 tys. zł.
Następnie odniósł się do pytania dotyczącego uruchomienia warsztatów zajęciowych. Powiedział,
że warsztaty terapii zajęciowej nie zostały utworzone z powodu braku chętnych. Dodał, że istnieje
wsparcie finansowe na pierwszy rok działalności warsztatów, kolejne lata muszą być finansowane
z  własnych  środków  gminy.  W  odniesieniu  do  braku  sieci  kanalizacyjnej  w  Bługowie
poinformował, że obietnice dotyczące podłączenia wsi Bługowo do sieci kanalizacyjnej nie zostały
złożone. Wszakże Urząd Gminy ubiega się o dofinansowanie z Agencji Nieruchomości Rolnych 
do realizacji  tego zadania.  Dodał,  że brak sieci  kanalizacyjnej dotyka także inne miejscowości,
takich jak Kiełpin, Batorowo, czy Wielki Buczek. Odnosząc się do pana Byzdry podkreślił, że spór
został już rozstrzygnięty przez Naczelny Sąd Administracyjny, prokuraturę oraz inne organy. Na
pytanie dotyczące podstaw utworzenia rejestru gruntów odpowiedział, że są one tworzone przez
Starostwo Powiatowe. 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie:

1) Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  ustalenia  sieci  publicznych
przedszkoli prowadzonych przez Gminę Lipka. 

Wójt  omówił  projekt  wskazując,  że  celem uchwały jest  włączenie  oddziału  przedszkolnego  w
Scholastykowie do Zespołu Szkół w Łąkiem. Przewodniczący Rady Gminy pan Ryszard Pacholik
otworzył dyskusję na projektem, następnie zaproponował głosowanie dotyczące przyjęcia uchwały
w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli prowadzonych przez Gminę Lipka. 
sieci przedszkolnych:
„za” 13 głosów,
„przeciw”  0 głosów,
„wstrzymało się”  0 głosów.

Uchwała  Nr  V/31/07  w  sprawie  ustalenia  sieci  publicznych  przedszkoli  prowadzonych  przez
Gminę Lipka została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 6 niniejszego załącznika.

2) Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  sieci  oddziałów  przedszkolnych   w  szkołach
podstawowych prowadzonych przez Gminę Lipka.

Przewodniczący  Rady  Gminy  pan  Ryszard  Pacholik  zarządził  głosowanie  dotyczące  przyjęcia
uchwały  w  sprawie  ustalenia  sieci  oddziałów  przedszkolnych   w  szkołach  podstawowych
prowadzonych przez Gminę Lipka:
„za” 13 głosów,
„przeciw”  0 głosów,
„wstrzymało się”  0 głosów.

Uchwała  Nr  V/32/07  w  sprawie  ustalenia  sieci  oddziałów  przedszkolnych  w  szkołach
podstawowych prowadzonych przez Gminę Lipka została przyjęta jednogłośnie. Załącznik nr 7.

3) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Gminy Lipka.
Przewodniczący  Rady  Gminy  pan  Ryszard  Pacholik  zarządził  głosowanie  dotyczące  przyjęcia
projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Gminy Lipka:
 „za” 13 głosów,
„przeciw”  0 głosów,
„wstrzymało się”  0 głosów.

Uchwała Nr V/33/07 w sprawie przyjęcia Strategii Gminy Lipka została przyjęta jednogłośnie.
Załącznik nr 8.

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował 15 minutową przerwę do godziny 13.50.

Po przerwie radni przeszli do kolejnego punktu porządku obrad.

4) Projekt uchwały w sprawie budżetu na rok 2007.
Przewodniczący Rady Gminy poprosił  Zastępcę Skarbnika panią  Barbarę Józefko  o  omówienie
zmian w planach dochodów oraz wydatków budżetu  gminy Lipka.  Nawiązał  do pytania sołtysa
Pawła  Kachelka  dotyczącego  środków  sołeckich  wskazując,  że  została  utworzona  rezerwa  w
kwocie 20 tys. zł, z której będą realizowane najpotrzebniejsze zadania w sołectwach. Następnie pani
Barbara Józefko odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie projektu budżetu na
2007 r.  Po jej odczytaniu Przewodniczący Rady Gminy pan Ryszard Pacholik otworzył dyskusję
nad projektem uchwały. 
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Głos zabrał radny Roman Safader, który wnioskował, aby ująć w budżecie następujące zadania:
• 15 tys. zł  przeznaczyć na wykonanie zatoczki  oraz chodnika w Czyżkowie,  jako inwestycja

wspólna ze Starostwem Powiatowym, 
• położenie polbruku przy cmentarzu w Wielkim Buczku,
• 15 tys. zł przeznaczyć na projekt budowlany na drogę w kierunku Wielki Buczek – Stołuńsko

jednocześnie korzystając ze środków tzw. “Odnowy Wsi”,
• 5 tys. zł przeznaczyć na wyczyszczenie stawu w Batorowie,
• 10 tys. zł  przeznaczyć na chodnik w Potulicach przy drogach powiatowych, jako inwestycja

wspólna z powiatem złotowskim,
• założenie 2 lamp we wsi Scholastykowo. 

Środki na te zadania zaproponował zdjąć z planowanych w budżecie zadań:
• pozostałe 5 tys. zł z planowanego zakupu przyczepy,
• remont budynku socjalnego – byłego przedszkola w Scholastykowie – 25 tys. zł,
• remont autobusu – 25 tys. zł.

Ponadto  zaproponował  przenieść  41  tys.  na  zadanie  dotyczące  remontu  dachu  przedszkola
gminnego w Lipce do rezerwy budżetowej. Wykonać kosztorys pokrycia dachowego wraz z jego
ociepleniem. 
Przewodniczący Rady Gminy pan Ryszard Pacholik wskazał,  że istnieje możliwość pozyskania  
w  ciągu roku  środków nieplanowanych z  tytułu  sprzedaży nieruchomości  stanowiących mienie
gminne, w związku z tym zaproponował odsunąć wnioski radnego Romana Safadera do momentu
sprzedaży  tych  nieruchomości.  Odczytał  przepis  prawny,  uniemożliwiający  Radzie  Gminy
zwiększenia wydatków bez zgody Wójta nie mających pokrycia w budżecie. W tym miejscu radny
Roman Safader poinformował, że propozycja jego dotyczy jedynie przesunięcia w zaplanowanych
wydatkach.  Po  czym zapytał,  o  wykorzystanie  środków  przekazanych  na  adaptację  Gminnego
Ośrodeka Pomocy Społecznej w budynku Gminnego Ośrodka Kultury. 
Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury pan Lech Wiśniewski zauważył, że w okresie 4 lat na remont
obiektu  uzyskał  ok.  15  tys.  zł,  z  czego  część  przeznaczona  była  na  Wiejski  Dom  Kultury  
w Wielkim Buczku. Podkreślił, że obiekt wymaga wymiany stolarki okiennej. Zdaje sobie sprawę 
z  faktu,  że  istnieje wiele  potrzeb w Gminie,  jednakże ten obiekt  także  wymaga modernizacji.  
Za kwotę 36 tys. zł istnieje możliwość wymiany okien z zachodniej strony budynku. 
Dyrektor  Przedszkola  Gminnego  pani  Urszula  Boroń  poinformowała,  że  w  skład  kosztów
związanych z naprawą dachu budynku wchodzi papa termozgrzewalna oraz wymiana rynien.
Podczas dyskusji nad budżetem gminy radny Paweł Tuschik poparł wnioski złożone przez radnego
Romana  Safadera.  Z  kolei  radny  Bogdan  Rydzyński  zbulwersowany  wypowiedzią  radnych  
oraz pana Klimka podkreślił, że budżet tworzy się na podstawie prac Rady Gminy z roku ubiegłego.
Przewodniczący Rady Gminy pan Ryszard Pacholik zaproponował 10 minutową przerwę.

Po przerwie na prośbę Przewodniczący Rady Gminy radny Roman Safader ponownie przeczytał
proponowane zmiany:
• wykonanie  zatoczki  oraz  chodnika  w  Czyżkowie,  jako  inwestycja  wspólna  ze  Starsotwem

Powiatowym, 
• położenie polbruku przy cmentarzu w Wielkim Buczku,
• stworzenie projektu budowlanego na drogę w kierunku Wielki Buczek – Stołuńsko jednocześnie

korzystając ze środków tzw. “Odnowy Wsi”,
• wyczyszczenie stawu w Batorowie,
• założenie  chodnika  w  Potulicach  przy  drogach  powiatowych,  jako  inwestycja  wspólna  z

powiatem złotowskim,
• założenie 2 lamp we wsi Scholastykowo. 
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Środki na te zadania zaproponował zdjąć z planowanych w budżecie zadań:
• pozostałe 5 tys. zł z planowanego zakupu przyczepy,
• remont budynku socjalnego – byłego przedszkola w Scholastykowie – 25 tys. zł

W tym miejscy Wójt  podkreślił,  że  radni  powinni  być świadomi  podjętej  decyzji,  gdyż w tym
momencie nie będzie dokonywany remont  budynku socjalnego. Następnie radna Wanda Marzec
powiedziała, że remont budynku socjalnego powinien zostać wykonany. Zaproponowała, aby po
sprzedaży budynku po byłej szkole w Batorowie realizować proponowane przez radnego Romana
Safadera zadania. Przewodniczący Rady Gminy pan Ryszard Pacholik zauważył, że wydzielenie
środków na realizację zadań przy drogach gminnych zachęci radnych Powiatu Złotowskiego do
większej  współpracy. Radna Henryka Grzywacz podkreśliła,  że  mieszkańcy lokali  stanowiących
mienie  gminne  nie  mają  wykonywanych  remontów,  dlatego  wykonanie  remontów  budynku  
po byłym przedszkolu w Scholastykowie nie jest zasadne.  Radny Bogdan Rydzyński wnioskował,
aby budynki będące w posiadaniu gminy wystawić na sprzedaż. 
Przewodniczący  Rady  Gminy  pan  Ryszard  Pacholik  zaproponował  głosowanie  za  przyjęciem
wniosku radnego Roman Safadera: 
 „za” 12 głosów,
„przeciw”  0 głosów,
„wstrzymało się”  1  głosów  (radna
Wanda Marzec)
Wniosek został przyjęty większością głosów.
W  trakcie  dyskusji  radny Roman  Safader  zaproponował  zmniejszyć  koszt  remontu  oraz  zakup
paliwa dla autobusu w Zespole Szkół w Łąkiem z kwoty 50 tys. zł na 25 tys. zł. Przewodniczący
Rady Gminy pan Ryszard Pacholik poprosił o wypowiedź panią Dyrektor Zespołu Szkół w Łąkiem.
Pani Franciszka Gierszewska podkreśliła, że dzieci muszą być dowożone do szkoły w związku  
z czym środki na ten cel powinny w budżecie zostać zabezpieczone. Wójt zaproponował, że dokona
kalkulacji  kosztów  funkcjonowania  autobusu  za  rok  2006,  po  czym  Rada  Gminy  zdecyduje  
o dalszym jego funkcjonowaniu. Radny Roman Safader zaproponował, aby podczas spotkania ze
Starostą przekazać informacje, że Gmina ma zabezpieczone środki na zadania, które mogą mieć
wsparcie z budżetu Starostwa.
Ostatecznie ustalono, że kwota 25 tys. zł zostanie zdjęta z działu 70005 δ 4270 (remnont budynku
po byłej szkole w Scholastykowie) oraz 5 tys. zł z działu 60016 δ 6060 (zakup kosiarki). Następnie
kwota  30  tys.  zł  została  przeznaczona  na  remonty  bieżące  dróg  w  dziale  60016  δ 4210.
Przewodniczący  Rady  Gminy  pan  Ryszard  Pacholik  zaproponował  głosowanie  za  przyjęciem
budżetu Gminy Lipka z proponowanymi autopoprawkami:
 „za” 13 głosów,
„przeciw”  0 głosów,
„wstrzymało się”  0 głosów.

Uchwała  Nr  V/34/07  w  sprawie  budżetu  gminy  na  rok  2007  została  przyjęta  jednogłośnie.
Załącznik Nr 9.
5) Projekt uchwały w sprawie  zbycia nieruchomości  stanowiącej mienie gminne – Nowy

Buczek.
Projekt  uchwały  omówił  pan  Bartosz  Sadowski.  Przewodniczący  Rady  Gminy  pan  Ryszard
Pacholik  otworzył  dyskusję  nad  projektem.  W  związku  z  brakiem  uwag,  poddał  uchwałę  pod
głosowanie:
 „za” 13 głosów,
„przeciw”  0 głosów,
„wstrzymało się”  0 głosów.

Uchwała  Nr  V/35/07  w  sprawie  zbycia  nieruchomości   stanowiącej  mienie  gminne  została
przyjęta jednogłośnie. Załącznik Nr 10.
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6) Projekt uchwały w sprawie  przeznaczenia nieruchomości do zbycia.
Projekt  uchwały  omówił  pan  Bartosz  Sadowski.  Przewodniczący  Rady  Gminy  pan  Ryszard
Pacholik  otworzył  dyskusję  nad  projektem.  W  związku  z  brakiem  uwag,  poddał  uchwałę  pod
głosowanie:
 „za” 13 głosów,
„przeciw”  0 głosów,
„wstrzymało się”  0 głosów.

Uchwała  Nr  V/36/07  w  sprawie  przeznaczenia  nieruchomości  do  zbycia  została  przyjęta
jednogłośnie. Załącznik Nr 11.

7) Projekt  uchwały  w  sprawie   wydzierżawienia   nieruchomości  stanowiących   mienie
gminne.

Projekt  uchwały  omówił  pan  Bartosz  Sadowski.  Przewodniczący  Rady  Gminy  pan  Ryszard
Pacholik  otworzył  dyskusję  nad  projektem.  W  związku  z  brakiem  uwag,  poddał  uchwałę  pod
głosowanie:
 „za” 13 głosów,
„przeciw”  0 głosów,
„wstrzymało się”  0 głosów.

Uchwała Nr V/37/07 w sprawie wydzierżawienia  nieruchomości stanowiących  mienie gminne
została przyjęta jednogłośnie. Załącznik Nr 12.

8) Projekt  uchwały  w sprawie   zmiany  uchwały  nr  23/03 z dnia  28 marca 2003 roku  
w  sprawie  ustalenia  zasad  wynajmowania  lokali  mieszkalnych  wchodzących  w  skład
zasobu mieszkaniowego gminy.

Wójt  poinformował,  że  sentencją  uchwały  jest  przeznaczenie  lokalu  mieszkalnego  w  Domu
Naczyciela  przy  ulicy Szkolnej  do  wynajęcia  wszystykim mieszkańcom,  a  nie  jak  dotąd  tylko
pracownikom szkoły.  Przewodniczący Rady Gminy pan  Ryszard  Pacholik  poddał  uchwałę  pod
głosowanie:
 „za” 13 głosów,
„przeciw”  0 głosów,
„wstrzymało się”  0 głosów.

Uchwała Nr V/38/07 w sprawie wydzierżawienia  nieruchomości stanowiących  mienie gminne
została przyjęta jednogłośnie. Załącznik Nr 13.

9) Projekt uchwały w sprawie  zbycia nieruchomości  stanowiącej mienie gminne – szkoła
Batorowo.

Projekt  omówił  Wójt.  Następnie  Przewodniczący  Rady  Gminy  pan  Ryszard  Pacholik  poddał
uchwałę pod głosowanie:
 „za” 13 głosów,
„przeciw”  0 głosów,
„wstrzymało się”  0 głosów.

Uchwała Nr V/39/07 w sprawie wydzierżawienia  nieruchomości stanowiących  mienie gminne
została przyjęta jednogłośnie. Załącznik Nr 14.

Po  podjętych  uchwałach  radny  Roman  Safader  przedstawił  sprawozdanie  z  prac  Komisji
Rewizyjnej. 
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7. Informacja Wójta o działalności w okresie międzysesyjnym.
Wójt poinformował, że został ogłoszony przetarg na wybór ubezpieczyciela mienia gminnego oraz
przetarg na sprzedaż nieruchomości stanowiącej mienie gminne w Nowym Buczku. Rozstrzygnięty
został  konkurs  na  realizację  zadań  z  zakresu  kultury  i  sportu.  Odbyła  się  kontrola  z  zakresu
inwestycji  dofinansowanych  przez  Wojewódzki  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki
Wodnej – opinia pozytywna. Ponadto wydał pozytywną opinię dla kół łowieckich na dzierżawę
obwodów.  Obecnie  odbywa  się  przetarg  na  zakup  mebli  do  Zespołu  Szkół  w  Lipce.  
Poinformował, że w dniu dzisiejszym radny Krzysztof Olczak odbierze samochód dla Ochotniczej
Straży Pożarnej w Lipce.

9. Zakończenie Sesji.
Przewodniczący Rady Gminy pan Ryszard Pacholik dziękując radnym, sołtysom oraz zaproszonym
gościom za uczestnictwo w V Sesji Rady Gminy zakończył posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: Przewodniczący Rady Gminy
Anna Wrzeszcz         mgr Ryszard Pacholik
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